
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 22. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 906
Vil ministeren oplyse, hvordan dyrlægerne skal forholde sig til medicinsk behandling 
af kaniner, indtil der retligt kan skelnes mellem, om de holdes som produktions- eller 
familiedyr? Vil myndighederne håndhæve, at borgere, der har kaniner som kæledyr, skal 
gennemføre et medicinhåndteringskursus for at give deres kæledyr medicin? Vil ministe-
ren bekræfte, at ministeren vil arbejde for, at tilgangen til behandling af kaniner bliver 
sidestillet med tilgangen til behandling af heste?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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